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八年级英语上册 | 期末押题作文

【书面表达】热门主题高分佳作6篇

【一】

请以“My plan for the winter holiday”为题，简单介绍一下你的寒假计划。

提示：

1. 假期里要认真完成作业并且帮助妈妈做家务；

2. 和好朋友一起玩耍，去拜访爷爷奶奶；

要求：   

1. 语句通顺，符合逻辑，可适当发挥；

2. 文中不得出现真实的人名、地名或学校名；

3. 词数：80 个左右。

My Plan for the Winter Holiday

My winter holiday is coming soon. I made a holiday plan. Now, let me tell my holiday plan to you.

At first, 1 will finish my homework carefully and then I will help my mother do some housework. Then I plan to visit mygrandparents. I miss them and they’ll be very happy to see me. And I will spend some time playing with my friends. What's more, I willread some good books.

I'm sure I’ll have a good holiday.
【二】

每一个人都会畅想自己未来的生活，有目标才会有动力。你将来的理想生活是什么样的？请你根据以下提示，以“My life in a few years”为题，用英语写一篇短文。

提示：

1. What do you want to be? Why?

2. Where will you live in the future?

3. What’s your hobby in your free time?

4. How can you make your dream come true?

要求：

1. 内容应包含所有提示，可适当发挥；

2. 语言表达要准确，语意通顺、连贯；

3. 词数：80词左右,文中不要出现真实的校名，姓名。

My life in a few years

What do you think our life will be like in a few years? It's my pleasure to share my ideas with you.

First of all, 1 think I will be a reporter because 1 like talking with all kinds of people. Besides, I will live in a big city where thereare many people. My house will be big and clean. What's more, robots will help me do housework so that l can do whatever l want to doIn my free time, I intend to do sports and read some books. Also,  will travel around the world when I have time. In order to make mydream come true, I will work hard now to go to a good college.

In short, my life in a few years will be wonderful ifl try my best to be an excellent student in school.
【三】

Mr. Green计划组织一次班会，他想就班会主题听听大家的意见。假设你是班上的一名学生，请你根据提示，向 Mr. Green提出自己的建议。

提示：

1. What kind of class meeting do you want to have?

2. What will you do at the class meeting?

3. How can you prepare for the class meeting?

要求：

1.短文应包括提示中的所有要点，可适当发挥；

2. 不要出现真实的姓名、校名；

3. 词数80词左右。

I'm glad to hear that we will have a class meeting. I think we can have a meeting to learn about traditional Chinese culture, Howabout table manners?

At the meeting, we might show a play to tell everyone the importance of learming table manners first. And then we can invite someguests to correct the mistakes that we made in the play. Finally, wve can practice the manners together.

To have a great class meeting, we need to do a lot of preparations. We have to decide when to have the meeting and how to show theplay, and we can also make some invitations. I'd like to help out with that. And I hope my ideas can be helpful.
【四】

未来是未知的，是美好的，是充满想象力的……你二十年之后的生活是什么样子的呢？假如你是李林，请根据下面问题的提示，写一篇题目为“My life in 20 years”的短文。

Questions:

1. How old will you be in 20 years?

2. What will you be in 20 years? And where will you work?

3. Will you have your own family? What will it be like?

4. What will you do in your free time?

......
（1）文中要包括问题所提到的内容，可适当发挥：

（2）认真审题，文中不得出现真实姓名、学校名等, 否则不得分；

（3）70个词左右，书面不得乱涂乱画，书写要认真、工整、美观。

My life in 20 years

Hello, everybody! My name is Amy. My life in 20 years will be modern and happy. I will be 35 at that time.

As for my job, i will be a doctor. I will work in Beijing. I will take on new challenges because l love it. i will live in Beijing. Myparents will be too old to take care of themselves. So taking good care of them will be my duty. I will often be on a business trip to makemoney to support my parents because they gave me so much when I was young.  will have my own family with two children. lt must bevery happy. n my free time, !'l go fishing or travel around. 1 will also do sports every day to keep healthy. 1 will meet my friends who lcan talk about the past school life with.

In a word, life in 20 years will be better than it is now,  will try my best to make it possible to have a better life!
【五】

学校进行防火安全宣讲，如果你被选为宣讲员请你以“室内突发火灾，怎样保护自己免受伤害”为题给大家一些建议。根据提示，以“How to Protect Ourselves in the Fire”写一篇短文。

要点：

1．应该怎样做（打119/用湿衣服捂住口鼻/走楼梯/关上煤气和电……）。

2．不应该怎么做（乘电梯/从窗户往外跳……）。

要求：

1．文中应该包括以上信息，可适当发挥，以使行文连贯，书写规范；

2．文中不得出现涉及考生真实信息的人名、校名等；

3．词数：100词左右。

How to Protect Ourselves in the Fire

If a fire happens suddenly when we are in the room, what should we do? Here are my some advice

First, we should call 119 for help. And you should give the correct address to the firefighters. Second, we should find water to makeour clothes wet. Cover our mouth and nose with them. Try to not let fire burn our clothes. Third, we should tum off the gas and light. Andwe should try to find the door and open it. Take the stairs instead ofthe lift and run downstairs. Finally, we shouldn't jump offa window.Be calm and wait for help.

【六】

   寒假 (winter vacation) 就要到了，你想使你的寒假生活更加丰富多彩吗？请根据以下提示，以“My Resolutions for the Winter Vacation”为题写一篇80词左右的短文。

提示：

（1）多多锻炼，保持健康，好好学习，完成作业；多和家人交流；

（2）空闲时间打算学点什么？

（3）你还有什么愿望呢？(1—2条)

My Resolutions for the Winter Vacation

The winter vacation is coming soon, I'm going to make resolutions.

First, I'm going to get more exercise and keep healthy,. Every day I will get up early and run for half an hour. Second, i will do myhomework carefiully and read some good books. Reading books is useful because it can help me get more knowledge. t can open my eyesto the world. Next, I'm going to spend more time talking with my parents. I will also try my best to help them do some housework.Finally, I'm going to take up a new hobby. I will learn to play the guitar during the holiday.

I hope every one of us will have a happy winter vacation. Also, I expect that I can get better grades next term.
